
Nadere informatie bij het Raadsvoorstel Niet Actief Beveiligde 
Overgangen in het Heiloërbos.

AGENDAPUNT 7

Namens de Historische Vereniging Heiloo vraag ik uw aandacht voor het 
volgende.

In het raadsvoorstel wordt krediet gevraagd om een plan uit te werken 
voor een verbinding tussen de beoogde fietstunnel onder het spoor en de 
Egmondermeer/Meerweg.

De Historische vereniging maakt zich grote zorgen over dit voornemen. De 
aanleg van een fietspad / ontsluitingsweg (i.v.m. met de toegankelijkheid 
van twee agrarische bedrijven is eerder sprake van een ontsluitingsweg 
dan van een fietspad met een geschikte brug over de Hoevervaart) tast 
een eeuwenoud ongerept gebied (noordelijk deel van de Baafjespolder en 
Varnebroekerpolder) onevenredig aan.
In dit gebied zijn de waterlopen en dijkjes eeuwenoud. De HVH heeft hier 
het afgelopen jaar onderzoek naar gedaan en op eeuwenoude kaarten zijn 
de loop van de sloten en dijkjes nog steeds aanwezig.
Dit wordt doorbroken door de aanleg van een fietspad / ontsluitingsweg.

De HVH vraagt de raad om het volgende:
1. De overwegingen van het College voor dit plan zijn in het voorstel 

opgenomen. Daar zou naar de mening van de HVH door de raad 
d.m.v. een amendement of toezegging van het College aan 
toegevoegd moeten worden dat het College in de planvorming 
expliciet de Cultuur Historische Waarden van dit gebied betrekt en 
een adequate afweging maakt tussen recreatie en het behoud en 
ongerept laten van de Cultuur Historische Waarden van dit gebied.

2. Een verdergaand besluit van de Raad zou zijn om het voorstel aan 
te houden om met name de Cultuur Historische Waarden van dit 
gebied nader te omschrijven en ook alternatieve (en praktische) 
oplossingen af te wegen. In het huidige raadsvoorstel wordt 
uitgegaan van de premisse dat de spoorwegovergangen niet van 
een bewaakte overgang kunnen worden voorzien. Het voert te ver 
om hier dieper op in te gaan maar de Historische Verenging Heiloo is 
bereid om uw raad van alternatieve mogelijkheden te voorzien.

NB. Met excuses voor deze late reactie maar wij hebben de behandeling in 
de commissie van dit raadsvoorstel gemist. 

Namens de Historische Vereniging Heiloo.

Jacob Ouderkerken
(voorzitter)


